
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 23. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 109
Forslag til folketingsbeslutning om at forbedre mulighederne for at opsætte solceller på 
offentlige bygninger.
Af Søren Egge Rasmussen (EL) m.fl.

Spørgsmål 14
Hvordan kan det være, at ministeren indtil nu ikke har set det som en økonomisk gevinst 
at udvide fleksibiliteten i elnettet, ved i endnu højere grad at skabe incitamenter til at 
udnytte de kommunale bygningers arealpotentiale på tage og facader til installation af 
solkraft? På den måde ville man både udnytte det eksisterende elnet bedre og mindske 
behovet for netudbygning, nu hvor udbygningen af elnettet er betydeligt forsinket.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Malte Larsen
formand
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